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The analysis of the current state of the livestock sector in the Stavropol region, which are formulated on the basis 
of the basic problems of the industry. We studied the existing zoning system in rural areas in the Stavropol region. 
Based on one of the existing tools of the system analysis, the assessment of existing capacity in the development of 
each of the livestock in rural areas. Based on this data set was performed grouping rural areas, resulting in identified 
four main groups , differing in the number of performance indicators , such as livestock , availability of forage, potency 
and efficacy realizable realizable policy. As a result, for each group of areas we have formulated strategies for the 
implementation of veterinary services in order to increase the efficiency of the industry and to overcome a number of 
internal problems, such as high levels of morbidity and mortality of cattle.
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В данной статье  рассмотрен процесс становления индустриальной экономики и особенности занятости 
в этот период. Автор анализирует этапы процесса индустриализации, в результате изменения способов про-
изводства. Сравнив основные признаки занятости в аграрном и  индустриальном типе производства, автор 
выводит преимущества индустриальной экономики и материальные предпосылки формирования новых сфер 
занятости. Автор раскрывает особенности занятости в индустриальной экономике, где уровень занятости, с 
одной стороны, отражает достигнутый к настоящему времени уровень экономического развития страны, а с 
другой – формирует и поддерживает взаимосвязь производства и потребления. В статье делается вывод, что су-
ществуют пределы развития индустриальной структуры занятости и оптимальные условия ее воспроизводства 
имеются лишь в рамках «расширяющейся экономики». 
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The article is devoted to the process of industrial economy formation and employment peculiarities in this period. 
The author analyzes the stages of the industrialization process in relation to production methods changes. Having 
compared the basic employment features in the agricultural and industrial types of production, the author reveals 
advantages of the industrial economy and new employment opportunities. Employment peculiarities of the industrial 
economy are unveiled, where the level of employment on the one hand, reflects the economic progress reached to date, 
and on the other - creates and maintains the relationship between production and consumption. The author makes a 
conclusion that employment has its limits within the industrial economy and can be effectively reproduced only within 
a «self-widening economy». 
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В статье рассмотрены подходы к построению многофакторной оценки результативности модернизацион-
ных преобразований, позволяющие проанализировать взаимосвязь исследуемых факторов и прогнозировать 
развитие исследуемого объекта. Смоделирована эконометрическая модель многофакторной оценки влияния 
различных факторов на сальдированный финансовый результат в расчете на 1 руб. инвестиций в основной 
капитал, основанная на применении корреляционного и регрессионного анализа. Проводится поэтапный ре-
грессионный анализ оценки результативного показателя «сальдированный финансовый результат в расчете на 


